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 בנושא הנגשת עסקים ברמת השרון שאילתא הנדון:

הקשורות לנושא של הנגשה של עשרות רבות של עסקים שאלות וטענות ב זה זמן רב שפונים אלי
ברחובות הראשיים של רמת השרון, סוקולוב ואוסישקין, שהכניסה שלהם אינה מונגשת לכיסאות 

 גלגלים.

מחוייבים בהנגשת העסק שלהם מבחינת רישוי, בין אם בגלל סוג   אינםלפי מיטב ידיעתי, עסקים אלו  

 נמצא נבנה לפני שנים רבות ולא מחוייב בהנגשה זו. העסק, ו/או בגלל שהבניין בו העסק 

 

 שאלות:

 ישנו ממונה נגישות עירוני, מה תפקידו ותחומי אחריותו? .1

האם העירייה מבצעת מיפוי של העסקים הללו, אם כן היכן הוא מתוכנן / נעשה, ומה היו  .2
 . תוצאותיו

 להנגיש את עצמם?האם העירייה עושה צעדים על מנת לעודד את העסקים האלה  .3

 האם כל מבני הציבור ברמת השרון נגישים, אם לא אז מדוע?  .4

 בברכה,

 באצ'י אלקובי

 סיעת רמת שרון חופשית

 


